



ISSN 1005-9369  
CN 23-1391/S

# 东北农业大学学报

JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY

第53卷 第5期

Vol.53 No.5

ISSN 1005-9369

A standard linear barcode is positioned at the bottom left. The number '05&gt;' is printed to the right of the barcode. Below the barcode, the number '9 771005 936229' is printed.

2022.5

# 东北农业大学学报

月刊 1957年创刊

第53卷 第5期 总327期 2022年5月

## 目 次

- 利用CRISPR/Cas9技术创制香糯型粳稻种质.....邹德堂，韩政宏，郑洪亮，  
徐善斌，姜兴东，王敬国，刘化龙，杨洛森，贾琰，辛威（1）
- 喹草酮等10种除草剂对高粱安全性及主要杂草活性评价  
.....许锦程，孙倩倩，许孟桃，万永乐，毕亚玲（8）
- 基于ERNIE-RCNN梅花研究信息文本分类方法.....付红萍，陈恺之，陈志泊（20）
- 128份番茄种质资源主要农艺性状鉴定及抗病性评价.....许向阳，赵爽，何梦曦，  
闫成革，王凯慧，赵婷婷，李景富，杨欢欢，姜景彬，张贺（32）
- 鸡CCDC174基因生物信息学分析及其相关载体构建  
.....周静，夏钱，孙国兴，靳锴，牛英杰，孙红艳，左其生，张亚妮，李碧春（42）
- CTGF对奶牛乳腺上皮细胞乳蛋白表达的调控  
.....王春梅，贾聚晨，王保胜，门晶晶，汤晓娜，阴雨奇，赵锋（51）
- 保育猪舍垂直通风CFD模拟及挡风板优化设计.....房俊龙，吴爽，吴志东，巴文革（59）
- 基于改进YOLOv4的田间密集小目标检测方法  
.....杨军奇，冯全，王书志，张建华，杨森（69）
- 基于STUR收获机组适宜作业单元地块长度和面积耦合关系研究  
.....乔金友，李荣，张朋永，万盈贝，陈海涛，李文华（80）
- 基于组合赋权的黑龙江省级示范河湖建设成效灰色评价研究.....付天力，王立权，李铁男（89）

[期刊基本参数]: CN23-1391/S\* 1957\* m\* A4\* 96\* zh\* P\* ¥ 20.00\* 800\* 10\* 2022-05

**DONGBEI NONGYE DAXUE XUEBAO**  
**JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY**

Monthly    Vol. 53 No. 5(Cumulated No. 327)    May 2022

---

**CONTENTS**

Creation of fragrant waxy <i>japonica</i> rice germplasm by using CRISPR/Cas9 technology	ZOU Detang, et al. ( 1 )
Safety of 10 herbicides containing quinotriione to sorghum and biological activity	
evaluation of main weeds	XU Jincheng, et al. ( 8 )
Research on plum blossom research information text classification based on ERNIE-RCNN	
.....	FU Hongping, et al. ( 20 )
Identification of main agronomic characters and disease resistance evaluation of 128 tomato	
germplasm resources	XU Xiangyang, et al. ( 32 )
Bioinformatics analysis of chicken <i>CCDC174</i> gene and construction of its related vector	ZHOU Jing, et al. ( 42 )
Regulation of milk protein expression by CTGF in dairy cow mammary epithelial cells	
.....	WANG Chunmei, et al. ( 51 )
CFD simulation of vertical ventilation and optimal design of wind shield in nursery pig house	
.....	FANG Junlong, et al. ( 59 )
Method for detection of farmland dense small target based on improved YOLOv4	
.....	YANG Junqi, et al. ( 69 )
Research on STUR based coupling relationship between suitable plot length and	
area for harvesters	QIAO Jinyou, et al. ( 80 )
Study on grey evaluation of construction effect of provincial demonstration rivers and	
lakes in Heilongjiang Province based on combination weighting	FU Tianli, et al. ( 89 )

[Serial parameters]: CN23-1391/S\* 1957\* m\* A4\* 96\* zh\* P\* ¥ 20.00\* 800\* 10\* 2022-05